
Rondvraag DSSW/ SW over oud papier Wapserveen en Uffelte

Aanleiding
In de dorpen Wapserveen en Uffelte wordt al tientallen jaren het oud papier 
ingezameld door de basisschool. Dit papier werd opgehaald via Huthamaki te 
Staphorst. Onlangs zijn de perskraakwagens van dit bedrijf door brand verloren 
gegaan. De huurkosten van andere wagens moeten vanaf 2020 worden 
doorberekend aan de scholen. Vanwege de lage opbrengst van oud papier plaatst dit 
de scholen voor een kostenpost, daar waar er voorheen een opbrengst was. De 
scholen zoeken nu naar een oplossing o.a. door andere papierophaalbedrijven te 
benaderen. Dit is niet gelukt. Ook zijn de scholen in gesprek met de gemeente over 
een eventuele bijdrage in de kosten. Op dit moment is er geen oplossing. Echter, de 
dozen papier stapelen nu op bij de inwoners van de twee dorpen en een 
consequentie lijkt te zijn dat zij hun oud papier in de grijze container moeten gooien. 
De fracties vinden dit geen wenselijke oplossing omdat de gemeente Westerveld zo 
duurzaam mogelijk met afval om wil gaan. Oud papier hoort daarom niet thuis bij het 
restafval.

De fractie heeft hierover de volgende vragen aan het college: 

- Inwoners zijn er aan gewend om hun oud papier apart te houden en eens per 
maand aan de weg te zetten. Indien dit niet meer afgehaald wordt neemt de 
motivatie voor het scheiden van oud papier af. Wat is op dit moment het 
advies aan de inwoners van Uffelte en Wapserveen voor het afvoeren van hun 
oud papier? En hoe kan de gewoonte om papier te scheiden intact blijven? 

- Hoe ziet de gemeente de verantwoordelijkheid van de school als er geen 
opbrengst meer is? En voelt de gemeente zich ook verantwoordelijk voor een 
oplossing voor dit afvalprobleem, ook gezien de extra belasting grijze 
containers? 

- Welke actie gaat de gemeente ondernemen? 
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